
 

О Б Щ И Н С К И    С Ъ В Е Т   -   Ш А Б Л А 

 

П  Р  О  Т  О  К  О  Л  

НА ПОСТОЯННИ КОМИСИИ 

№  14 

 

Днес  25.07.2024  година от 14.00 часа  в залата на Общински съвет се 

проведе съвместно заседание на постоянните комисии  „Комисия по управление 

на общинската  собственост, икономическа и инвестиционна политика и 

земеделие“, „Комисия по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм“ и „Комисия по образование, 

култура, спорт, здравеопазване, социална политика и вероизповедания“ към 

Общински съвет - Шабла. 

Заседанието се откри от Д-р Йорданка Стоева – председател на Общински 

съвет-Шабла. 

От 5 членове на комисия по управление на общинската  собственост, 

икономическа и инвестиционна политика и земеделие, на заседанието 

присъстват 4, а именно: Живко Спасов, Кирил Кирилов, Кольо Никифоров и 

Светла Николова, като отсъства Елеонора Василева. 

От 5 членове на комисия по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология и туризъм, на заседанието присъстват 

всички, а именно: Светла Николова, Елена Соленкова, Кирил Кирилов и Кольо 

Никифоров и Живко Спасов.  

От 5 членове на комисия по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания, на заседанието присъстват всички, а 

именно: Елена Соленкова, Стефан Жечев, Мирослав Любомиров и Димитър 

Франгов и  Ивелина Янакиева-Демирева. 

На заседанието присъстват още: Мариян Жечев - кмет на община Шабла, 

арх. Добромир Червенков - гл. архитект на Община Шабла, Тодор Жечев  -ст. 

експерт  „Общинска собственост“. 

 

 
СТАНОВИЩЕ 

НА КОМИСИЯ ПО УПРАВЛЕНИЕ НА ОБЩИНСКАТА СОБСТВЕНОСТ, 

ИКОНОМИЧЕСКА И ИНВЕСТИЦИОННА ПОЛИТИКА И ЗЕМЕДЕЛИЕ 

 
Заседанието на комисията се ръководи от г-н Живко Спасов - председател 

на комисията по управление на общинската  собственост, икономическа и 

инвестиционна политика и земеделие. Членовете на комисията нямаха 

предложения по така представеният дневен ред.   

Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 4 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 
 



 

1.Докладна записка относно продажба на земя - частна общинска 

собственост на собственика на законно построена върху нея сграда 

 2. Докладна записка относно прекратяване на съсобственост, чрез продажба 

частта на общината в гр. Шабла 

 3. Докладна записка относно прекратяване на съсобственост, чрез продажба 

частта на общината в гр. Шабла 

 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията, представи първа докладна 

записка, относно продажба на земя – частна общинска собственост на 

собственика на законно построена върху нея сграда.  

Членовете на комисията нямаха въпроси по първа точка от докладна 

записка.  

От присъстващите 4 общински съветници, членове на комисията с 3 гласа  

„За“, 1 глас – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 

 „За“ - Живко  Спасов  Иванов - председател,  Кирил  Стефанов  Кирилов, 

Кольо   Милков  Никифоров                         

  „Против“ - Светла  Тодорова   Николова                            

                                                                                                                  Проект! 

1.1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.8, ал.9 от ЗОС, във 

връзка с докладна записка с вх№ 129/17.07.2024г.,  Общински съвет гр. Шабла:  

1. Допълва приетата програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2024г. както следва:  

1.1 раздел ІІІ, точка 1 „Продажба на земя и сгради”: 

▪ ПИ 83017.49.47 с площ 925 кв.м по кадастралната карта на гр.Шабла  

 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията представи втора подточка от 

докладната  и предостави думата на г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла разясни, че е постъпило искане 

за придобиване на правото на собственост върху общинска земя, в която 

собственик притежава двуетажна сграда. Докладна записката е с всички нужни 

документи за собственост, които не са били предоставени при разглеждане на 

същата преписка преди две години, поради което тогава е върната от Областна 

администрация. Той констатира, че оценката на този имот от оценителят спрямо 

предишната е доста по-ниска и, че този терен въпреки, че е земеделска земя 

може в даден момент при промяна границите на  ОУП да влезе в урбанизираната 

територия на СО „Кария“.  

Г-жа Светла Николова - член на комисията обясни , че този терен е в много 

лош вид, сградата е срутена и много опасна, но като разположение е един от най-

хубавите, с най-добра гледка и с най-добър излаз на нашето Черноморие. Според 

нея оценката на имота е доста ниска и те, като общински съветници имат 

правото да увеличат цената на имота. 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията, обясни, че сградата има нов 

собственик от 2022година, който още тогава е проявил желание за закупуване на 

терена, за да може да разполага с имота. В момента докладната записката има 

всички необходими документи за собственост по закон и собствениците имат  



право да закупят общинската земя. Той също отбеляза, че цената е много по- 

ниска даже от предишната оценка дадена преди две години. 

Г-н Димитър Франгов - общински съветник отбеляза, че собственикът на 

сградата не е бил добър стопанин на имота досега. След направена от него 

справка в Търговския регистър, настоящият собственик на имота е юридическо 

лице без търговска дейност и не е ясно, какви са намеренията на фирмата 

„Ополе“ ООД след закупуване на земеделската земя. Също отбеляза, че цената 

на оценителят е много ниска и след като има възможност на разширяване на 

границите на СО „Кария“ след промяна на ОУП и смяна предназначението на 

земята, цената на  имота да се вдигне многократно. Той предложи на комисията 

да се увеличи цената на терена с близка до продаваната в момента в 

урбанизираната територия на СО „Кария“. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла разясни ,че  собственикът 

може да бъде предупреден  по ЗУТ и като грозящи и опасни сгради да 

възстанови сградата само във вида в, който е била, като етажност и квадратура. 

Ако бъде продаден от Общината и след смяна предназначението на земята от 

собственика с перспективата  терена да влезе в  урбанизираната територия на СО 

„Кария“, която попада в зона А или Б , цената му ще се вдигне. 

Г-н Тодор Жечев  - ст. експерт  „Общинска собственост“ обясни , че тази 

земя е била собственост на ТКЗС Шабла 1, което съгласно Закона за ползване на 

собствеността, реално е трябвало да стане държавна собственост, но през 1994 

година Поземлена комисия е преценила, че тези земи трябва да бъдат ползвани 

от общината и така Община Шабла става собственик. По късно Областна управа 

продава само сградата и земята остава, като прилежаща площ съгласно 

парцеларния план от 1990година. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла подкани комисията да се 

обединят  и да увеличат цената на имота, като предложи цена да бъде 50 000лв. 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията предложи също цената на 

имота да бъде 50лв на квадрат, като може и да стигне 100лв на кв, но изрази 

съмнение дали ще може да се продаде  този имот. 

Г-жа Елена Соленкова - общински съветник попита, как така се определя 

цена на имот и трябва да се изисква нова оценка от лицензиран оценител. 

Г-н Тодор Жечев  - ст. експерт  „Общинска собственост“ разясни , че имоти 

в СО „Кария“ се продават на цени от 45лв на кв до 50лв на кв, като е постигната 

и цена 200лв на кв на последния търг, но е имало доста кандидати и тази сума не 

е реална. 

Г-н Димитър Франгов - общински съветник обясни, че собственика има 

сигурно някакви намерения или инвестиционни или последваща продажба и 

няма гаранция , че той ще стопанисва имота. 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията предложи на комисията да се 

гласува докладната записка внесена от кмета на общината. 

 От присъстващите 4 общински съветници, членове на комисията с 3 

гласа  „За“, 0 гласа – „Против“ и 1 глас – „Въздържал се“,  комисията  

предлага да бъде обсъдено предложението за решение на Община Шабла:  

 „За“ -  Живко  Спасов  Иванов - председател,  Кирил  Стефанов  Кирилов, 

Кольо   Милков  Никифоров                         

           „Въздържал се“ - Светла  Тодорова   Николова                            
            Проект! 



1.2.  На основание чл. 21, ал,1, т.8 от ЗМСМА; чл.35, ал.3 от ЗОС и чл.48, 

ал.1 от НРПУРОИ, чл.27, ал.6 от ЗСПЗЗ, във връзка с докладна записка с вх№ 

129/17.07.2024г.,  Общински съвет -Шабла:  

  1. Дава съгласие да се извърши продажба на имот частна общинска 

собственост, представляващ прилежаща площ към сграда на организация по§12 

от Закона за собствеността и ползването на земеделска земя, с идентификатор  

ПИ 83017.49.47 по к.к. на гр.Шабла, СО „Кария”, целият с площ от 925 кв.м на 

„Ополе“ ООД с ЕИК 206485231 с управител Вихрен Димитров Донев, като 

одобрява пазарната оценка от лицензиран оценител в размер на 20 130.00 лева. 

           2.Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите действия. 

 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията направи предложение цената 

на имота от 20 130лв, дадена от лицензирания оценител да бъде променена на 

50 000лв и подкани комисията да гласува. 

 От присъстващите 4 общински съветници, членове на комисията с 3 

гласа  „За“ ,0 гласа – „Против“ и 1 глас – „Въздържал се“, комисията  внася на 

разглеждане следното предложение за решение: 

 „За“ -  Живко  Спасов  Иванов - председател,  Кирил  Стефанов  Кирилов, 

Кольо   Милков  Никифоров                         

           „Въздържал се“ - Светла  Тодорова   Николова                            
                                                           Проект! 

1.3.  На основание чл. 21, ал,1, т.8 от ЗМСМА; чл.35, ал.3 от ЗОС и чл.48, 

ал.1 от НРПУРОИ, чл.27, ал.6 от ЗСПЗЗ,  Общински съвет -Шабла:  

   1. Предлага да се извърши продажба на имот частна общинска 

собственост, представляващ прилежаща площ към сграда на организация по§12 

от Закона за собствеността и ползването на земеделска земя, с идентификатор  

ПИ 83017.49.47 по к.к. на гр.Шабла, целият с площ от 925 кв.м на „Ополе“ ООД 

с ЕИК 206485231 с управител Вихрен Димитров Донев, в размер на 50 000.00 

лева. 

         2.  Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите действия. 

 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията, представи втора докладна 

записка относно прекратяване на съсобственост, чрез продажба частта на 

общината в гр.Шабла. Той разясни , че  при вписаният поземлен имот общината 

участва с 169кв.м и съгласно ЗОС разпореждането с общински имоти в тези 

случай би могло да се изработи с ликвидиране на съсобственост.  

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка.  

От присъстващите 4 общински съветници, членове на комисията с 4 гласа  

„За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 

„За“ -  Живко  Спасов  Иванов - председател,  Кирил  Стефанов  Кирилов, Кольо   

Милков  Никифоров, Светла  Тодорова   Николова                            
                                                                                                                        Проект! 



2.1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.8, ал.9 от ЗОС, във връзка 

с докладна записка с вх№ 130/19.07.2024г., Общински съвет- Шабла: 

   1. Допълва приетата програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2024 г. както следва:  

1.1 раздел ІІІ, точка 2 „Ликвидиране на съсобственост”: 

▪ Част от ПИ 83017.503.3377 с площ 169 кв.м по кадастралната карта на 

гр.Шабла.  

 

2.2. На основание чл. 21, ал,1, т.8 от ЗМСМА; чл.36, ал.1, т.2 от ЗОС, и 

чл.55, ал.1, т.4 от НРПУРОИ, във връзка с докладна записка с вх№ 

130/19.07.2024г., Общински съвет-Шабла: 

         1. Дава съгласие да се извърши прекратяване на съсобственост между 

Община Шабла и Момчо Янков Момчев в ПИ 83017.503.3377 по кадастралната 

карта на гр.Шабла, чрез изкупуване частта на общината с площ от 169 кв.м, на 

стойност  4 267,00 лева, без включен ДДС. 

1.1. Одобрява оценката от лицензиран оценител. 

         2. Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите действия. 

 

Г-н Живко Спасов - председател на комисията, представи трета докладна 

записка относно прекратяване на съсобственост, чрез продажба частта на 

общината в гр.Шабла. Той разясни , че  при вписаният поземлен имот общината 

участва с 9кв.м и съгласно ЗОС разпореждането с общински имоти в тези случай 

би могло да се изработи с ликвидиране на съсобственост.  

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка.  

От присъстващите 4 общински съветници, членове на комисията с 4 гласа  

„За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържали се“, комисията  предлага 

следното решение: 

 „За“ -  Живко  Спасов  Иванов - председател,  Кирил  Стефанов  Кирилов, 

Кольо  Милков  Никифоров, Светла  Тодорова   Николова                            
                                                                                                                       Проект! 

3.1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и чл.8, ал.9 от ЗОС, във връзка 

с докладна записка с вх№ 131/19.07.2024г., Общински съвет-Шабла:   

1. Допълва приетата програма за управление и разпореждане с имотите 

общинска собственост за 2024 г. както следва:  

1.1 раздел ІІІ, точка 2 „Ликвидиране на съсобственост”: 

▪ Част от ПИ 83017.504.740 с площ 9 кв.м по кадастралната карта на 

гр.Шабла. 

 

         3.2 На основание чл. 21, ал,1, т.8 от ЗМСМА; чл.36, ал.1, т.2 от ЗОС, и 

чл.55, ал.1, т.4 от НРПУРОИ, във връзка с докладна записка с вх№ 

130/19.07.2024г. Общински съвет-Шабла: 

1. Дава съгласие да се извърши прекратяване на съсобственост между 

Община Шабла и Стефка Иванова Ставрева, Катя Михайлова Тодорова и Славчо 

Михайлов Савов в ПИ 83017.504.740 по кадастралната карта на гр.Шабла, чрез 

изкупуване частта на общината с площ от 9 кв.м, на стойност  248,00 лева, без 

включен ДДС. 



 1.1. Одобрява оценката от лицензиран оценител. 

         2.Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите действия. 

 

ВНАСЯ: Комисия по управление на общинската  собственост, 

икономическа и инвестиционна политика и земеделие                                                             

 
СТАНОВИЩЕ 

 

НА КОМИСИЯТА  ПО УСТРОЙСТВО НА ТЕРИТОРИЯТА, 

БЛАГОУСТРОЯВАНЕ, ЗАКОННОСТ,  

ОБЩЕСТВЕН РЕД , ЕКОЛОГИЯ  И ТУРИЗЪМ 

 

Заседанието на комисията се ръководи от г-жа Светла Николова - 

председател на комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология.  Членовете на комисията нямаха 

предложения по така представеният дневен ред.   

Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 5 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 
 

1. Докладна записка относно определяне на представител от община Шабла 

за участие в предстоящото извънредно заседание на Общо събрание на 

Асоциацията по водоснабдяване и канализация в обособената територия, 

обслужвана от „ВиК Добрич“ АД, гр. Добрич 

2. Докладна записка относно одобряване задание и разширение за 

изработване на ПУП - ПЗ на ПИ 39493.34.150, 39493.34.803, 39493.34.804, 

39493.34.805 землище с. Крапец, община Шабла 

3. Докладна записка относно одобряване на ПУП - ПЗ/План за 

застрояване/за ПИ 16095.18.236 землище село Горичане, община Шабла за 

изграждане на подстанция 

 

Г-жа Светла Николова - председател на комисията, представи първа 

докладна записка, относно определяне на представител от община Шабла за 

участие в предстоящото извънредно заседание на Общо събрание на 

Асоциацията по водоснабдяване и канализация в обособената територия, 

обслужвана от „ВиК Добрич“ АД, гр. Добрич и даде думата на г-н Мариян 

Жечев за повече информация по докладната. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на Община Шабла разясни, че според него 

заседанието на дружеството трябва да е редовно, а не извънредно, на което 

трябва да се определи общият бюджет на Асоциацията на „ВиК“ АД гр. Добрич, 

свързана с възнагражденията на заетите и да се оформи документ, план или 

програма за развитието и, предстой и гласуване на по-висок бюджет, в които 

участват Държавата с определена вноска и съответно общините с процентов дял 

на база брой на населението, като за нашата община е 1,74%. Той посочи , че има 

други въпроси, свързани с дружеството, които са неотложни, като 

водоснабдяването на населението. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка и преминаха към гласуване. 



От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                           

5 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 1 гласа – „Въздържал се“, внася за 

разглеждане от Общински съвет следното решение:   

„За“ - Светла  Тодорова  Николова -  председател,  Елена  Иванова  

Соленкова, Кирил  Стефанов  Кирилов, Кольо  Милков  Никифоров, Живко  

Спасов   Иванов                                             

  Проект! 

1.1 На основание 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА,  чл.198е, ал.5 от Закона за 

водите във връзка с отправена покана от  председателя на Асоциация по 

водоснабдяване и канализация в обособената територия, обслужвана от „В и К 

Добрич" АД - гр. Добрич, за свикване на на извънредно заседание на Общото 

събрание на Асоциацията. Заседанието на което ще се проведе 05 август 

2024г./понеделник/, от 10:00 часа, в зала „Пресцентър“ на Областна 

администрация Добрич, определя начина  на заседанието като 

НЕПРИСЪСТВЕНО. При липса на кворум за провеждане на заседанието е 

определена резервна дата 15 август 2024г. /четвъртък/ от 10:00часа при същия 

дневен ред и същите мандати. Във връзка с докладна записка вх № 

122/02.07.2024г., Общински съвет-Шабла: 

1. Определя Мариян Александров Жечев Кмет на Община Шабла за 

представител на Община Шабла в извънаредното заседание на Общото събрание 

на Асоциацията по водоснабдяване и канализация, на обособената територия, 

обслужвана от „ВиК Добрич" АД - гр. Добрич, което ще се проведе на 05 август 

2024г./понеделник/, от 10:00 часа, в зала „Пресцентър“ на Областна 

администрация Добрич, определя начина  на заседанието като 

НЕПРИСЪСТВЕНО. При липса на кворум за провеждане на заседанието е 

определена резервна дата 15 август 2024г. /четвъртък/ от 10:00часа при същия 

дневен ред и същите мандати. 

 2. По така определения дневен ред, както и по изготвеното проекто 

Решение по същия, също така и по въпроси, включени за   допълнително 

обсъждане в дневния ред, или поставени в хода на събранието, Мариян 

Александров Жечев Кмет на Община Шабла да гласува по свое вътрешно 

убеждение и преценка и с оглед запазване интересите на община Шабла, както и 

да изразява становище по всички точки от предложения дневен ред. 

Приложения: Покана за свикване на общо събрание, ведно с Проект на 

бюджет на АВиК-Добрич за 2025г. и финансова обосновка по изготвяне на 

проект на бюджет за 2025година на АВиК-Добрич  вх.№ К-

1408/01.07.2024година. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи втора 

докладна записка, относно относно Одобряване задание и разрешение за 

изработване на ПУП – ПЗ на ПИ 39493.34.150 , 39493.34.803, 39493.34.804 и 

39493.34.805 землище с.Крапец, община Шабла и даде думата на г-н арх. 

Добромир Червенков за разяснение по дакладна записката. 



 Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект на Община Шабла разясни,че 

собственикът на тези имоти е пуснал заявление за промяна предназначението на 

имотите и това е стандартна  процедура по ОУП, също експертен съвет ще има 

задача да провери собствеността на всички имоти, дали има разминаване или 

други несъответствия. Той обясни , че ОУП предвижда тази зона северно от с. 

Крапец да стане „Жилищна устройствена зона“ и собственикът иска имотите 

които притежава като земеделска земя да преминат в урбанизираната територия 

на с. Крапец и да реализира инвестиционните си намерения.  

Членовете на комисията нямаха въпроси, мнения и предложения по така 

представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с  4                          

гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 1 гласа – „Въздържал се“, внася за 

разглеждане от Общински съвет следното решение:   
  Проект! 

2.1. На основание чл.21,ал.1, т.11 от ЗМСМА, чл.124а, ал.1 и 5, чл.125 от 

ЗУТ, чл.124б, ал.1 от ЗУТ, във връзка с докладна записка с вх№ К-

125/15.07.2024г., Общински съвет -Шабла:  

1. Одобрява заданието за проектиране и разрешава изработване на ПУП – 

План за застрояване на ПИ 39493.34.150 , 39493.34.803, 39493.34.804 и 

39493.34.805 , по КК на с.Крапец, община Шабла за промяна предназначение на 

имотите „земеделска“ /Ссб/, с начин на трайно ползване – „друг вид поземлен 

имот“ в територия с трайно предназначение–„урбанизирана територия“ и НТП –

за „Жилищна устройствена зона с преобладаващо застрояване с малка височина 

(до 10м)“ /Жм/,  Проектът засяга територия, попадаща в зона „А“ и зона „Б“  

съгласно ЗУЧК. За територията в обхвата на разработката няма наложена 

строителна забрана по чл. 198 от ЗУТ. Територията не попада в обхвата на 

защитена зона от мрежата НАТУРА 2000 

При изготвянето на проекта да са спазени изискванията на всички 

действащи нормативни документи, касаещи характера, местоположението и вида 

територия. При изработването да бъдат изпълнени изискванията на  

Наредба 8 /14.06.2001г. за обема и съдържанието на устройствените схеми и 

планове. Подробният устройствен план се придружава от планове-схеми за 

комуникационно-транспортната мрежа, за водоснабдяване, електрификация, 

които се одобряват едновременно с подробния устройствен план като неразделна 

част от него. 

На осн. чл.6а, т.1, буква „а“ и т.2 от наредбата за ОС, ДВ бр.73/2007г., изм. 

и доп., ДВ бр.94/2012 год., следва да се представи становище на  РИОСВ –Варна 

Да се спазят параметрите на застрояване и отстояния на застроителните линии 

съгласно Приложение 1 и чл. 47, ал. 5 от ПРАВИЛА И НОРМАТИВИ ЗА 

ПРИЛАГАНЕ НА ОБЩИЯ УСТРОЙСТВЕН ПЛАН НА ОБЩИНА ШАБЛА 

 Решението да се разгласи с обявление , което се поставя на определените 

за това места в сградата на общината, района или кметството, както и на други 



подходящи места в съответната територия - предмет на плана, и се публикуват 

на интернет страницата на общината, съгласно чл. 124б, ал. 2 от ЗУТ; 

На основание чл.124б, ал.4 от ЗУТ, решението не подлежи на оспорване. 

 

 Г-жа Светла Николова - председател  на комисията, представи трета 

докладна записка, относно одобряване на  ПУП – ПЗ /План застрояване/ за ПИ 

16095.18.236  землище  с.Горичане за изграждане на подстанция и даде думата 

на г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект на Община Шабла. 

 Г-н арх. Добромир Червенков - гл. архитект на Община Шабла обясни, че 

това е стандартна процедура, която изменя ОУП и последваща стъпка по смяна 

предназначението на земята за изграждане на подстанция. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                           

3 гласа – „За“, 1 гласа – „Против“ и 1 гласа – „Въздържал се“, предлага 

следното решение:   
  Проект! 

3.1. На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА, във връзка с връзка с чл. 129, 

ал.1  от ЗУТ, във връзка с докладна записка с вх№К-126/15.07.2024г., Общински 

съвет - Шабла: 

1. Одобрява  ПУП -ПЗ /План за застрояване/ за  ПИ 16095.18.235 с площ  

3000 кв.м. в землището на с.Горичане, община Шабла с устройствена зона – 

/Тевк/ „ терени за площни обекти на техническата инфраструктура“.  ПУП-ПЗ 

определя режима на застрояване с конкретно предназначение „за подстанция“  с 

устройствени  показатели съгласно Наредба по чл.13 от ЗУТ.   

Решението за одобряване на плана да се обнародва в ДВ. 

 

ВНАСЯ: Комисията по устройство на територията, благоустрояване, 

законност, обществен ред, екология  

 

 
СТАНОВИЩЕ 

 

НА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, СПОРТ,  

ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ, СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА И ВЕРОИЗПОВЕДАНИЯ 

 

Заседанието на комисията се ръководи от г-жа Елена Соленкова -

председател на комисия по образование, култура, спорт, здравеопазване, 

социална политика и вероизповедания. Членовете на комисията нямаха 

предложения по така представеният дневен ред.   

Предвид наличието на необходимия кворум на комисията с 5 гласа „За“ е 

приет следния 

Д н е в е н  р е д: 
 



Комисия по образование, култура, спорт,  здравеопазване, социална 

политика и вероизповедания 

1.  Докладна записка относно утвърждаване на маломерни паралелки в СУ 

„Асен Златаров“ гр. Шабла за учебната 2024/2025година 

2. Докладна записка относно партньорство за организиране и провеждане 

на „АРТ ЦЕНТЪР ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ . ШАБЛА“ в община Шабла 

 
 

Г-жа Елена Соленкова - председател на комисия, представи първа 

докладна записка, относно утвърждаване на маломерни паралелки в СУ „Асен 

Златаров“ гр. Шабла за учебната 2024/2025година  

   Г-жа Ивелина Янакиева - член на комисията отправи предложение да се 

гласува поотделно всяка маломерна паралелка. 

Г-н Мирослав Любомиров - член на комисията подкрепи г-жа Янакиева с 

предложението за гласуване поотделно за класовете, като отбеляза , че не е 

добре при завършили ДГ „Дора Габе“ - 23 деца в СУ „Асен Златаров“ да има 

записани само 12 деца и паралелката за 1 клас да остане маломерна. 

Г-жа Ивелина Янакиева-Демирева - член на комисията попита колко деца 

има записани в 1 клас в ОУ „Климент Охридски“ с. Дуранкулак. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на общината каза, че по неофициални данни има 

около 10 деца записани. 

Комисията внася ново предложение за гласуване на докладната записка:  

поотделно за всяка маломерна паралелка.         

 От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с             

4 гласа – „За“, 1 глас – „Против“ и  0 гласа – „Въздържали се“, комисията  

прие предложението да се гласуват отделно за всяка маломерна паралелка. 

 

Г-н Мариян Жечев - кмет на общината разясни, че като гласува Общинския 

съвет маломерните паралелки, всъщност одобрява финансиране на институцията 

от общинския бюджет, но досега Община Шабла не е дофинансирала 

маломерните паралелки, а те го правят от собствения си бюджет.  

Г-н Стефан Жечев - член на комисията обясни, че в училището с. 

Дуранкулак се предлагат много повече неща, като безплатен храна, по-добра 

дисциплина и, че работата с 10-12 ученика е по-ефективна. 

Г-жа Елена Соленкова - председател на комисията каза, че има проблем в 

училището в града ни, тъй като много деца от гимназиалните класове заминават 

да учат в гр.Каварна, а в последната година и деца от 1 клас които живеят в 

града предпочитат да учат в училището в с. Дуранкулак. Тя изрази мнение , че 

има сериозни проблеми в СУ „Асен Златаров“ и трябва да се намери решение на 

въпроса. 

Г- жа Йорданка Стоева - председател на Общински съвет - Шабла каза , че 

ще се пита официално ръководството на СУ “Асен Златаров“, колко родителски 

срещи са проведени с родителите на децата от първи клас и какви условия са им 

предложени, за да останат да учат в Шабла. 

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка и гласуваха.  



 От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                     

2 гласа – „За“, 1 глас – „Против“ и  2 гласа – „Въздържали се“, комисията  не 

приема утвърждаване на маломерната паралелка и внася за разглеждане на 

Общински съвет: 

1.1. На основание чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 68, ал. 1, т. 2, ал. 4, 

т. 3 от Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (Приета с ДВ. бр.81/ 10 октомври 

2017 г., изм. и доп. ДВ. бр.31/ 10 април 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.105/ 18 

декември 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.36/ 3 май 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.101/ 27 

декември 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.33/ 7 април 2020 г., доп. ДВ. бр.37/ 21 април 

2020 г., доп. ДВ. бр.77/ 1 септември 2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.92/ 27 октомври 

2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.13/ 16 февруари 2021 г., изм.и доп. ДВ бр. 56/ 6 юли 

2021 г., доп. ДВ. бр.87 от 19 октомври 2021 г., изм. и доп. ДВ. бр.7 от 25 януари 

2022г., изм. и доп., ДВ, бр. 60 от 14 юли 2023 г., изм. ДВ. бр.10 от 2 февруари 

2024г.), във връзка с докладна записка вх№ К-124/10.07.2024г., Общински съвет-

Шабла: 

1. Утвърждава маломерна паралелка за учебната 2024/ 2025 година в СУ 

“Асен Златаров” гр. Шабла за: 

І клас – 12 (дванадесет) ученици 

 

        От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                     

3 гласа – „За“ 0  гласа – „Против“ и  2 гласа – „Въздържали се“, комисията  

предлага да се утвърди маломерната паралелка: 

 

2.1. На основание чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 68, ал. 1, т. 2, ал. 4, 

т. 3 от Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (Приета с ДВ. бр.81/ 10 октомври 

2017 г., изм. и доп. ДВ. бр.31/ 10 април 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.105/ 18 

декември 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.36/ 3 май 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.101/ 27 

декември 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.33/ 7 април 2020 г., доп. ДВ. бр.37/ 21 април 

2020 г., доп. ДВ. бр.77/ 1 септември 2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.92/ 27 октомври 

2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.13/ 16 февруари 2021 г., изм.и доп. ДВ бр. 56/ 6 юли 

2021 г., доп. ДВ. бр.87 от 19 октомври 2021 г., изм. и доп. ДВ. бр.7 от 25 януари 

2022г., изм. и доп., ДВ, бр. 60 от 14 юли 2023 г., изм. ДВ. бр.10 от 2 февруари 

2024г.), във връзка с докладна записка вх№ К-124/10.07.2024г., Общински съвет-

Шабла: 

1. Утвърждава маломерна паралелка за учебната 2024/ 2025 година в СУ 

“Асен Златаров” гр. Шабла за: 

III клас – 14 (четиринадесет) ученици 

 



   От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                     

3 гласа – „За“ 0  гласа – „Против“ и  2 гласа – „Въздържали се“, комисията  

предлага да се утвърди маломерната паралелка: 

 

3.1. На основание чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 68, ал. 1, т. 2, ал. 4, 

т. 3 от Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (Приета с ДВ. бр.81/ 10 октомври 

2017 г., изм. и доп. ДВ. бр.31/ 10 април 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.105/ 18 

декември 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.36/ 3 май 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.101/ 27 

декември 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.33/ 7 април 2020 г., доп. ДВ. бр.37/ 21 април 

2020 г., доп. ДВ. бр.77/ 1 септември 2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.92/ 27 октомври 

2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.13/ 16 февруари 2021 г., изм.и доп. ДВ бр. 56/ 6 юли 

2021 г., доп. ДВ. бр.87 от 19 октомври 2021 г., изм. и доп. ДВ. бр.7 от 25 януари 

2022г., изм. и доп., ДВ, бр. 60 от 14 юли 2023 г., изм. ДВ. бр.10 от 2 февруари 

2024г.), във връзка с докладна записка вх№ К-124/10.07.2024г., Общински съвет-

Шабла: 

1. Утвърждава маломерна паралелка за учебната 2024/ 2025 година в СУ 

“Асен Златаров” гр. Шабла за: 

IV клас – 15 (петнадесет) ученици 

 

        От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                     

3 гласа – „За“ 0  гласа – „Против“ и  2 гласа – „Въздържали се“, комисията  

предлага да се утвърди маломерната паралелка: 

 

4.1. На основание чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация и във връзка с чл. 68, ал. 1, т. 2, ал. 4, 

т. 3 от Наредба за финансирането на институциите в системата на 

предучилищното и училищното образование (Приета с ДВ. бр.81/ 10 октомври 

2017 г., изм. и доп. ДВ. бр.31/ 10 април 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.105/ 18 

декември 2018 г., изм. и доп. ДВ. бр.36/ 3 май 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.101/ 27 

декември 2019 г., изм. и доп. ДВ. бр.33/ 7 април 2020 г., доп. ДВ. бр.37/ 21 април 

2020 г., доп. ДВ. бр.77/ 1 септември 2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.92/ 27 октомври 

2020 г., изм. и доп. ДВ. бр.13/ 16 февруари 2021 г., изм.и доп. ДВ бр. 56/ 6 юли 

2021 г., доп. ДВ. бр.87 от 19 октомври 2021 г., изм. и доп. ДВ. бр.7 от 25 януари 

2022г., изм. и доп., ДВ, бр. 60 от 14 юли 2023 г., изм. ДВ. бр.10 от 2 февруари 

2024г.), във връзка с докладна записка вх№ К-124/10.07.2024г., Общински съвет-

Шабла: 

1. Утвърждава маломерни паралелки за учебната 2024/ 2025 година в СУ 

“Асен Златаров” гр. Шабла  както следва: 

          Х клас – 17 (седемнадесет) ученици 

 

Г-жа Елена Соленкова  - председател  на комисията, представи четвърта 

докладна записка, относно партньорство за организиране и провеждане на „АРТ 



ЦЕНТЪР ТРАМПЛИН – ЕЗЕРЕЦ - ШАБЛА” в община Шабла 

Г-н Мирослав Любомиров - член на комисията попита, защо е нужно 

създаването на „АРТ ЦЕНТЪР ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ-ШАБЛА” и защо 

фондацията е създадена в  частен интерес. 

Г-н Мариян Жечев - кмет на общината обясни, че отдавна в с. Езерец са се 

събрали група хора, които с много енергия  и инициативност организират много 

събития. Той изрази подкрепа като отбеляза, че с.Езерец може да стане 

атрактивна дестинация и това ще е в полза на общината. Тези съвместни 

дейности, биха помогнали да се подобри сградата на кметството, което е 

ремонтирано от вън, но в помещенията не са правени ремонти отдавна и 

предлага на Общински съвет да одобри идеята за това споразумение. 

Г-жа Елен Сабатини - председател на фондация Трамплин - Езерец“ обясни 

как група хора са се събрали от различни населени места в с.Езерец и как от едно 

организирано почистване на плажа, след това състезание с колела с децата и 

игра на плажа е тръгнала  идеята за създаване на  фондацията. Във фондацията 

има специалист по културата, юрист, спортист и певица, говори ли са с всяка 

баба в селото и желаят да удовлетворят желанията на жителите на с. Езерец за 

обединяване, взаимопомощ и културни събития, които да ги събират заедно. 

Поставили са табела на кметството, където всеки може да напише, какво желае 

или има нужда, и желанията са: за създаване на лекарски кабинет, помощ при 

закупуване на лекарства , театър, маникюр, кино и много други. При учредяване 

на фондацията е вписана в частна полза, тъй като се безпокоят от факта, че не 

могат да отчитат средствата получавани от държавата или европейско 

финансиране, които трябва да се отчитат пред много институции. Като фондация 

имат нужда от сътрудничество и институциална помощ в лицето на Община 

Шабла, за което изразява благодарност.  

Г-н Димитър Франгов - член на комисията им благодари и изрази радостта 

си от енергията която имат и каза, че това сътрудничество с общината ще бъде 

от взаимен интерес, при проекти с публично частни партньорства. Той подкрепя 

тази инициатива на фондацията и адекватното сключване на споразумение с 

Община Шабла. 

Г-жа Елена Соленкова - председател на комисията приветства тази 

инициатива и им пожела успех.  

Членовете на комисията нямаха повече въпроси, мнения и предложения по 

така представената докладна записка и гласуваха.  

От присъстващите 5 общински съветници, членове на комисията с                           
5 гласа – „За“, 0 гласа – „Против“ и 0 гласа – „Въздържал се“, внася за 
разглеждане от Общински съвет следното решение:   

„За“- Елена  Иванова  Соленкова - председател,  Стефан  Георгиев  Жечев,                                           

Мирослав  Величков  Любомиров, Ивелина  Георгиева  Янакиева-Демирева,                     

Димитър  Петков  Франгов                                             

  Проект! 



5.1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 6, т. 8 и т. 23 и чл. 59 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, във връзка с докладна 

записка вх№ 128/16.07.2024г., Общински съвет – Шабла: 

1. Дава съгласие за подписване на съвместно споразумение между 

Община Шабла и фондация „ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ“ да създаването на „АРТ 

ЦЕНТЪР ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ-ШАБЛА” за срок от 5 години. 

За изпълнение целите на съвместното споразумение: 

2. Дава съгласие за ползване на свободните помещения в сграда  с 

идентификатор по КККР 27108.501.340 находяща се в с. Езерец, община Шабла, 

обл. Добрич, ул. „Първа“ № 15, вид собственост  Общинска публична, друг вид 

обществена сграда брой ет.2 със застроена площ 379 кв.м.  

2.1. Одобрява предложения проект на споразумение между Община 

Шабла и фондация „ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ“, ЕИК207898628 за създаването на 

„АРТ ЦЕНТЪР ТРАМПЛИН - ЕЗЕРЕЦ-ШАБЛА”. 

 3. Възлага на Кмета на община Шабла да извърши последващите 

действия. 

 

ВНАСЯ: Комисия по здравеопазване, култура,  спорт, социална  политика и 

вероизповедания 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието на всички постоянни 

комисии беше закрито в 16:10 ч. 

 

 

Председател на  

Общински съвет-Шабла 

 /Д-р Йорданка Стоева/ 
 

 

Протоколчик: 

        /Д. Казанлийска/ 

 


